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Abstract (en)
[origin: WO9010926A1] A process and a device are useful for reducing the noise emission of submerged submarines (20). Agitated mechanical
elements in the interior send vibrations along a transmission path to an outer casing (30) and the vibrations are damped on the transmission path.
In order to decouple the outer casing (30) as completely as possible from the agitated mechanical elements, for example periodically agitated
control rods (38) of a nuclear reactor (37), the motion of the mechanical elements relative to the outer casing is recorded and a counter motion
is superimposed on the motion in order to actively damp the vibrations. To this end, the position of the element relative to the outer casing (30) is
detected by a detector (50) and adjusted by a translator (51).

Abstract (fr)
Un procédé et dispositif servent à réduire les bruits émis par les sous-marins immergés (20), où des éléments mécaniques en mouvement
transmettent des vibrations à l'enveloppe extérieure (30). Les vibrations sont amorties pendant leur transmission. Afin d'isoler aussi complètement
que possible l'enveloppe extérieure (30) des éléments mécaniques mobiles, par exemple des barres de réglage (38) périodiquement déplacées d'un
réacteur nucléaire (37), les vibrations sont activement amorties, les mouvements des éléments mécaniques par rapport à l'enveloppe extérieure
étant enregistrés et des mouvements contraires étant superposés à ces mouvements. A cet effet, la position relative de chaque élément par rapport
à l'enveloppe extérieure (30) est détectée par un détecteur (50) et ajustée par un dispositif de translation (51).
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